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§ 15   

Övriga frågor 

Birgit Marklund Beijer (S) informerade nämnden och 

förvaltningen om att Östermalms Nytt inte delas ut till alla 

boende inom stadsdelsnämndsområdet. Förvaltningen 

annonserar ju med sin månadsannons inför varje nämndmöte i 

tidningen och det vore därför bra om förvaltningen undersöker 

varför tidningen inte delas ut till alla boende. 

 

Stadsdelsdirektör Christina Klang svarade att hon kommer att be 

förvaltningens kommunikatörer att undersöka saken. 
 

Annika Elmlund (M) och Viveca Wallqvist (MP) rapporterade 

från förtroenderådet vid Kattrumpstullens vård-och 

omsorgsboende. 

 
 

 

 

 


